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مدیر مخابرات منطقه گلستان:
سرقت کابل و تجهیزات مخابراتی ، 

عامل اصلی قطع ارتباطات است
جلسه  در   ، گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
بررسی مشکلات مخابرات مرکز استان ، سرقت 
کابل و تجهیزات مخابراتی را عامل اصلی قطع 
ارتباطات دانست.  غلامعلی شهمرادی که در 
استان  مرکز  مخابرات  مشکلات  بررسی  جلسه 
تجهیزات  و  کابل  سرقت   : گفت  می  سخن 
مخابراتی را عامل اصلی قطع ارتباطات دانست 
ایجاد  موجب  اجتماعی  معضل  این   : گفت  و 
مدیر   . است  شده  رسانی  خدمات  در  اختلال 
که  جلسه  این  در  گلستان  منطقه  مخابرات 
بصورت دوره ای و با هدف رفع مشکلات و موانع 
توسعه مخابرات در مرکز استان برگزار می شود 
با تاکید بر تسریع در رفع خرابی های علی رغم 
فعالیتهای مخابرات است و افزود :  با وجود اینکه 
اکثر خرابیها ناشی از سرقت کابل می باشد ، اما 
نباید رفع خرابی های عادی در بین سرقت ها به 
متخصص  نیروهای  آموزش  .وی  بیفند  تعویق 
جهت مفصل  بندیی وهمچنین سیم بانی را برای 
آینده بسیار مهم دانست وگفت تأمین وپرورش 
نیروهای کاربلد با امضاء تفاهم نامه با مراکز فنی 
وحرفه ای از اقدامات مهم است که باید در دستور 
کار قرار بگیرد .در ادامه غلامعلی شهمرادی با 
مهم برشمردن  رصد روزانه سامانه اعلام خرابی 
تلفن ثابت 20117 و تماس با مشترکینی که در 
این سامانه  پیام گذاشته اند واعلام شرایط خط 

آنان ، بر تکریم ارباب رجوع تاکید کرد .

نایب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد 
خبر داد

تصویب لایحه مشارکت در 
ساماندهی  زیرساخت های  تأمین 

متجاهر معتادین 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد گفت: 
لایحه مشارکت در تأمین زیرساخت های لازم برای 
نگهداری و ساماندهی معتادین متجاهر شهر 
مشهد مقدس به تصویب رسید. موسی الرضا 
حاجی بگلو بر لزوم برگزاری باشکوه استقبال از 
بهار و همچنین تسریع در روند اجرا و تکمیل 
پروژه های شهری تاکید و اظهار کرد: در آستانه 
فرارسیدن آغاز دهه مبارک فجر انقلاب اسلامی 
هستیم و رسالت همه ما این است که قدردان 
زحمات، رشادت ها و ایثارگری های افرادی باشیم 
که مجاهدانه در مسیر انقلاب گام برداشته اند 
و یاد شهدای گرانقدر انقلاب و ایران اسلامی را 
نیز گرامی می داریم. نایب رئیس شورای اسلامی 
شهر مشهد بیان کرد: جشن دهه فجر امسال، 
باید با شکوه تر و بهتر از سال های قبل برگزار 
شود تا مشت محکمی بر دهان استکبار جهانی 
باشد.وی افزود: از سرپرست شهرداری انتظار 
داریم که نسبت به برنامه ریزی دقیق به منظور 
برگزاری و اجرای مناسب استقبال از بهار اقدام 
نمایند و با همکاری دستگاه های متولی اتفاقات 
حاجی بگلو  باشیم.  شاهد  شهر  در  را  خوبی 
تا  خواست  شهرداری  سرپرست  از  همچنین 
پروژه های فعال در سطح شهر را با قوت و قدرت 
بیشتری دنبال کند تا با سرعت بیشتری تکمیل 
شورای  رئیس  نایب  برسند.  بهره برداری  به  و 
اسلامی شهر مشهد در پایان شصت و پنجمین 
جلسه علنی شورای شهر به تشریح مصوبات 
شهر  شورای  علنی  جلسه  پنجمین  و  شصت 
پرداخت و گفت: در ابتدای این جلسه، لایحه 
نامگذاری یک معبر و یک میدان واقع در اراضی 
جهانشهر به تصویب رسید که طبق آن، معبر 
فرعی نامجو 1/2 تا خیابان ثامن الائمه )ع( 1/11 با 
حفظ زیرنویس به نام شهید »محمود امیدخدا« 
و میدان جدیدالاحداث واقع در خیابان شهید 
ارشادالرضا )ع( به نام امیر »منوچهر کهتری« 
نامگذاری شد.وی با بیان اینکه طبق دیگر مصوبه 
شورای اسلامی شهر، مطالبات بانک تجارت از 
شهرداری مشهد مقدس نیز تعیین تکلیف شد، 
گفت: در این جلسه، لایحه مشارکت در تأمین 
زیرساخت های لازم برای نگهداری و ساماندهی 
به  نیز  متجاهر شهر مشهد مقدس  معتادین 
تصویب رسید. حاجی بگلو افزود: بر اساس این 
مصوبه، شهرداری می تواند به منظور مشارکت 
در تأمین زیرساخت های لازم برای نگهداری و 
ساماندهی معتادین متجاهر شهر مشهد مقدس 
در قالب تفاهم نامه تا سقف 12 میلیارد تومان 
شورای  سخنگوی  و  رئیس  نایب  کند.  هزینه 
اسلامی شهر مشهد مقدس تصریح کرد: طبق 
شهرداری  شهر،  اسلامی  شورای  مصوبه  دیگر 
مشهد در راستای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت و 
به منظور حمایت از گروه های اعزامی راهیان نور 

می تواند تا سقف 1۴ میلیارد تومان هزینه کند.

بررسی آماده سازی شبکه برق 
خوزستان برای تابستان ۱۴۰۲ در 

نشست شورای پایایی

منطقه ای  پایایی  شورای  جلسه  سیزدهمین 
شبکه برق خوزستان با موضوع آماده سازی شبکه 
برای تابستان 1۴02 با حضور مدیران برق منطقه ای 
اهواز،  برق  نیروی  توزیع  خوزستان، شرکت های 
خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد و نیروگاه های 
تولید برق برگزار شد. محمود دشت بزرگ رئیس 
خوزستان  برق  شبکه  منطقه ای  پایایی  شورای 
در این نشست گفت: از پیک تابستان 1۴01 با 
موفقیت عبور و در شاخص   های ارزیابی کیفیت 
عملکرد در ارزیابی شرکت ها به رتبه برتر رسیدیم. 
وی با بیان اینکه این جلسه برای مرور تجربیات 
تابستان  افق  برای  برنامه ها  بررسی  و  قبل  پیک 
1۴02 تشکیل شده، تصریح کرد: مهم ترین دستور 
کاری ما آمادگی برای مواجهه با پیک سال آینده 
و تحقق تعهدات و تکالیفی که شرکت های عضو 
این شورا برای آمادگی شبکه بر عهده دارند. رئیس 
شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان با 
بیان اینکه در این نشست گزارش عملکردها ارائه 
شود، افزود: انتظار است که طرح ها و پروژه های 
توسعه  و  سالیانه  تعمیرات  و  بهره برداری  حوزه 
بخش نیروگاهی در زمان باقیمانده به سرانجام 
برسد و شبکه آماده ورود به پیک تابستان 1۴02 
مدار  وارد  لزوم  بر  تاکید  با  بزرگ  دشت  شود. 
خط  گفت:  اندیمشک،  دوکوهه  نیروگاه  شدن 
2۳0 کیلوولت دومداره ارتباطی نیروگاهی دوکوهه 
منطقه ای  برق  شرکت  را  شبکه  به  اندیمشک 
خوزستان احداث و برق دار کرده است. وی تاکید 
کرد: ما به عنوان شورای پایایی منطقه ای شبکه 
برق خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد همواره در 
صدر بهترین عملکردها قرار داشته و امیدواریم 
که این شرایط را برای سال آینده نیز رقم بزنیم 
ارزیابی  در  را  برتر  رتبه  پایدار،  برق  تامین  با  و 
عملکردها کسب کنیم. عباسی مدیرعامل شرکت 
تولید نیروی برق رامین با ارائه گزارشی از وضعیت 
نیروگاه های حرارتی تولید برق، در خصوص نیروگاه 
آمادگی  به  توجه  با  گفت:  اندیمشک،  دوکوهه 
خط ارتباطی نیروگاه دوکوهه، راه اندازی اولیه این 
نیروگاه با موفقیت  انجام شده و در حال تدارک 
به  را  نیروگاه  آینده  روزهای  در  که  هستیم  این 
شبکه سنکرون کنیم. ارائه گزارشی از برنامه های 
شرکت برق منطقه ای و شرکت های توزیع جهت 
گذر از پیک 1۴02، گزارش برنامه عملیاتی تولید 
نیروگاه های حرارتی در زمستان 1۴01 و تابستان 
مدیریت  و  اجرایی  برنامه های  گزارش  و   1۴02
مصرف در شبکه انتقال و فوق توزیع و حوزه توزیع 
در زمستان 1۴01 و تابستان 1۴02 از دیگر دستور 
منطقه ای شبکه  پایایی  نشست شورای  کارهای 

برق خوزستان بوده است.

داور خوزستانی داور برتر رقابت های 
لیگ برتر تکواندو کشور شد

اسماعیل اسفندیاری داور خوزستانی به عنوان 
فارس(  خلیج  )جام  تکواندو  برتر  لیگ  داوران 
انتخاب شد. با اعلام کمیته فنی و کمیته داوران 
ایران،  اسلامی  جمهوری  تکواندو  فدراسیون 
تکواندو  المللی  بین  داور  اسفندیاری  اسماعیل 
برتر  لیگ  های  رقابت  اختتامیه  در  خوزستان 
کشور ) جام خلیج فارس ( به عنوان داوران برتر 
انتخاب  این  از مسابقات معرفی شد.  دوره  این 
در  داوری، سرعت  اصول  براساس شاخص های 
تصمیم گیری، عدم ارزشیابی مجدد، عدم جبران 
قضاوت نادرست و استقلال در تصمیم گیری در 
بازی و  ناظر   ، مسئولیت های قاضی، سرداوری 
ناظر داور بازبینی ) IVR ( صورت گرفته و در پایان 
این تورنمنت توسط هادی ساعی رییس فدراسیون 
داوران  کمیته  رییس  اربابی  شهرام  همچنین  و 
فدراسیون مورد تقدیر قرار گرفت. گفتنی است 
اسماعیل اسفندیاری در کارنامه قضاوت های خود، 

عناوین بهترین داور اروپا، آفریقا و آسیا را دارد.

 جلسه بررسی و ساختار تشکیلات و حوزه های 
مختلف معاونت نیروی انسانی با حضور تشیعی 
معاون منابع انسانی و پشتیبانی، خانی مدیرعامل 
ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  معاون  شرکت، 
استان و معاونان و مدیران شرکت آبفا برگزار شد و 
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت آبفای استان 
آذربایجان شرقی ابتدا گزارشی از اقدامات شاخص 

شرکت در حوزه های مختلف را بیان کرد.
اقدامات شاخص در حوزه های  با تشریح  خانی 
حوزه معاونت مالی و پشتیبانی، حوزه معاونت درآمد 
و خدمات امور مشترکین، حوزه معاونت بهـره برداری 
آب و فاضلاب و سایر حوزه ها گفت: حفظ کیفیت 
آب، انضباط مالی و ایجاد زیرساخت های لازم جهت 

مشتری مداری جز اهداف اصلی این شرکت است .
معاون منابع انسانی و پشتیبانی آبفای کشور نیز 
در این جلسه ضمن قدردانی از تلاش های شرکت 
آب و فاضلاب آذربایجان شرقی در راستای خدمت 
به مردم، اقدامات و فعالیت های صورت گرفته آبفای 

استان آذربایجان شرقی را قابل تقدیر دانست.
از  بازنگری طرح طبقه بندی مشاغل را  تشیعی 
اولویت های شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
و  با مشارکت  در تلاش هستیم  افزود:  و  دانست 
همکاری وزارت نیرو طرح طبقه بندی مشاغل را مورد 
بازبینی اساسی قرار داده و در طرح جدید سعی بر آن 
است با حذف فاصله مزایای شغلی در بین مشاغل 

مختلف رضایتمندی کارکنان را موجب شویم.
وی همچنین بر انجام کامل و مستمر پروژه های 
بهبود عملکرد و تحول اداری در سطح شرکت آب و 

فاضلاب تاکید کرد.
معاون منابع انسانی و پشتیبانی آبفای کشور در 
این مراسم با اشاره به اهمیت توجه به نیروی انسانی 
در شرکت آب و فاضلاب افزود: این معاونت موتور 
محرکه شرکت است و معاونت منابع انسانی باید 
با شناسایی ظرفیت ها، فرصتی فراهم آورد تا بتوان 
از نیروهای انسانی متبحر در انجام ماموریت های 

محوله نهایت بهره را ببرد.
تشیعی لحاظ کردن طرح های انگیزشی، استقرار 
نظام مشارکت کارکنان در پیشبرد برنامه ها، بهبود 
کیفیت و بهره وری سیستم را مهم ارزیابی کرد و 
گفت: یک مجموعه خدماتی زمانی می تواند بهترین 
خدمات را به مردم ارائه دهد که نیروی انسانی با 
توجه  رو  این  از  باشد،  داشته  متخصص  و  انگیزه 
به نیروی انسانی و توجه به آیتم های انگیزشی در 
پرداختی کارکنان می تواند، به بهبود خدمات رسانی 

منجر شود.
وی افزود: باید از نیروهای موجود در شرکت به 
نحوه احسن در جایگاه های تخصصی استفاده شود 
تا شرکت هرچه بهتر به جایگاه و اهداف و خود برسد.
و  مدیران  در  آموزش  کردن  هدفمند  تشیعی 
کارکنان و ایجاد انگیزش و پرداخت حقوق و دستمزد 
به موقع و استفاده از تکنولوژی را از برنامه های دیگر 

این معاونت عنوان کرد.

 وی در پایان ضمن تشکر از فعالیت های مجموعه 
آذربایجان شرقی گفت: شرکت آب و  ابفا  شرکت 
فاضلاب استان آذربایجان شرقی با توجه به بضاعت 
موجود شرکت موفقی محسوب می شود و امیدوارم 
رشد  جهت  در  وکارشناسان  مدیریتی  مجموعه 

وپایداری بیشتر عمل نمایند.
انسانی  منابع  و  ریزی  برنامه  معاون  پور  عظیم 
شرکت آبفای استان نیز گزارشی از حوزه برنامه ریزی 
و منابع انسانی این شرکت و وضعیت شاخص های 

مربوط مطرح کرد.
تصفیه خانه فاضلاب تبریز از پروژه های مهم کشور 

است
معاون منابع انسانی و پشتیبانی شرکت مهندسی 
آب فاضلاب کشور همچنین به همراه مدیرعامل، 
معاونین و مدیران شرکت آب و فاضلاب آذربایجان 
تبریز  فاضلاب  خانه  تصفیه  دوم  مدول  از  شرقی 

بازدید کرد.
تشیعی با بیان اینکه فاضلاب بعنوان یکی از عوامل 
آلودگی محیط زیست بایستی به طریق بهداشتی 
در  آب  گردش  به  مجددا  و  تصفیه  آوری،  جمع 
طبیعت برگردانده شود، افزود: امروزه به دلیل کمبود 
آب در دنیا، تصفیه فاضلاب و بازگرداندن آب مصرف 
شده به چرخه اهمیت پیدا کرده است؛ آب پاک و 
سالم یکی از اساسی ترین منابع انسان ها برای زندگی 

و یکی از روش های دست یابی به آب سالم تصفیه 
فاضلاب است.

تشیعی گفت: کاهش بارش ها، پایین آمدن سطح 
آب بسیاری از چاه های کشاورزی از عواملی بود که 
استفاده از فاضلاب و برگرداندن آن به چرخه مصرف 

باید مورد توجه قرار گیرد.
معاون منابع انسانی و پشتیبانی شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشور خاطرنشان کرد: جهت تسریع 
باشد که  تامین مالی می  به  نیاز  پروژه،  تکمیل  و 
افتتاح هرچه  فوق شاهد  اعتبار  تامین  با  امیدوارم 

زودتر این پروژه باشیم.
های  تلاش  از  قدردانی  با  بازدید  این  در  وی 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
تاکید کرد: این پروژه از طرح های مهم شرکت آبفا می 
باشد که جزء اولویت ماست تا در آینده کلانشهری 
مثل تبریز با مشکل فاضلاب و آلودگی مواجه نباشد.
مديرعامل شركت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
نیز در این بازدید گفت: احداث مدول دوم تصفیه 
قرارداد  با   ۹۵ سال  از  تبریز  فاضلاب  بزرگ  خانه 
به مبلغ 1۸2 میلیارد تومان در دو فاز مایع و لجن 
آغاز شد که سویل بخش مایع بیش از ۹۵ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.
خانی ادامه داد: جمعیت تحت پوشش این طرح 
یک میلیون نفر و ظرفیت تصفیه خانه نیز 207000 

مترمکعب در شبانه روز خواهد بود.
دوم  مدول  پروژه  اجرای  با  هم زمان  افزود:  وی 
تصفیه خانه فاضلاب تبریز، شرکت آب منطقه ای نیز 
به اجرای طرحی پرداخته که با افتتاح این پروژه کل 
فاضلاب مدول اول و دوم کلانشهر تبریز به میزان 
12۵ میلیون مترمکعب تصفیه  شده و پساب وارد 

دریاچه ارومیه می شود.
مديرعامل شركت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
اظهار کرد: در فاز اول پساب تصفیه شده مدول اول 
تصفیه خانه فاضلاب به میزان 7۵ میلیون مترمکعب 
به سمت دریاچه ارومیه هدایت خواهد شد و در 
صورت تکمیل مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب به 
میزان ۵0 میلیون متر مکعب نیز به پساپ تولید 
شده اضافه و درکل 12۵ میلیون مترمکعب به سمت 

دریاچه ارومیه هدایت خواهد شد.
در  عزیزان  برکت زحمات  به  کرد:  خانی تصریح 
شرکت آب و فاضلاب استان شاهد افزایش سطح 
بهداشتی و امید به زندگی در این کلان شهر خواهیم 

بود و عفونت ها و بیماری ها قطعا کاهش می یابد.
و  باقی مانده  اعتبارات  خصوص  در  وی 
فاضلاب  تصفیه خانه  دوم  مدول  تخصیص یافته 
گفت: با صحبت هایی که انجام شده امیدواریم با 
پرداخت به موقع اعتبارات شاهد افتتاح این پروژه در 

آینده نزدیک باشیم.

معاون منابع انسانی و پشتیبانی شرکت مهندسی آبفا:

آبفا آذربایجان شرقی از شرکت های برتر و تراز اول کشور است
تبریز - فلاح: معاون منابع انسانی و پشتیبانی شرکت مهندسی آبفا کشور در جلسه بررسی و ساختار تشکیلات و حوزه های مختلف معاونت 

نیروی انسانی گفت: آبفا آذربایجان شرقی جز شرکت های تراز اول کشور در همه حوزه ها است و نقاط قوت زیادی دارد.

باید از 
نیروهای 

موجود در 
شرکت به نحو 
احسن در         

جایگاه های 
تخصصی 

استفاده شود 
تا شرکت 

هرچه بهتر 
به جایگاه و 

اهداف و خود 
برسد

شهردار شیراز اعلام کرد:

شهردار شیراز اعلام کرد که 112 پروژه بزرگ عمرانی در دهه فجر 
افتتاح یا کلنگ زنی می شود.  

محمدحسن اسدی در نشست خبری مشترک با حضور رئیس 
و تعدادی از اعضای شورای شهر شیراز ضمن تبریک ولادت امام 
که  درصورتی  کرد:  بیان  فجر  پرفروغ  دهه  فرارسیدن  و  علی)ع( 
مصوبات به نحو شایسته پیگیری شود، شکی نیست که شیراز 1۴0۴ 

با شیراز امروز در همه ابعاد و زمینه ها بسیار متفاوت خواهد بود.
او با بیان اینکه امسال به دلیل تعداد و تنوع پروژه ها برنامه های 
افتتاح و کلنگ زنی شهرداری شیراز طی 2 ماه آینده در ۵ یا ۶ مرحله 
ادامه داد: جشنواره پروژه های عمرانی در قالب  اجریی می شود، 
جهش عمرانی کلانشهر شیراز از ابتدای دهه فجر تا نیمه شعبان 
فجر  دهه  پروژه های  اینکه  بیان  با  اسدی  داشت.   خواهد  ادامه 
شهر شیراز در حوزه های عمرانی، خدماتی، گردشگری و رفاهی و 
حمل ونقل ریلی است، اظهار کرد: در حوزه حمل ونقل ریلی دو 
پروژه کلان خواهیم داشت که شروع عملیات اجرایی خط ۳ متروی 

شیراز به همراه کلنگ زنی ۳ ایستگاه و بهره برداری از فاز نخست 
خط 2 مترو شیراز تقدیم به شهروندان سومین حرم اهل بیت)ع( 
خواهد شد. مرمت و بهسازی معابر سطح مناطق شهرداری شیراز و 
لوله گذاری آب های سطحی در مناطق شهر شیراز ، پیاده روسازی در 
سطح مناطق و احداث نمازخانه و ساخت و بهسازی مساجد از دیگر 

پروژه هایی بود که شهردار شیراز به آن اشاره کرد.
او با اشاره به اهمیت پرداختن به ورزش و نشاط جامعه، تاکید 
کرد: 7 پروژه ورزشی شامل اجرای زمین چمن طبیعی در منطقه 
2، زمین فوتبال ساحلی باغ جنت، احداث 2 سالن ورزشی و پیست 
موتورسواری بوستان مادر در زمره پروژه های دهه فجر امسال است.

آتش نشانی  ایستگاه  احداث  پروژه  کرد:  بیان  ادامه  در  اسدی 
در محله بنی هاشمی و بهره برداری از ایستگاه گویم و مرکز امداد 
احداث  تومان،  میلیارد  ارزش 2۶  به  نجات شمال غرب شیراز  و 
بوستان ها و باغ راه ها با اجرای 11 پروژه ، در بخش بهسازی آسفالت 

و معابر در سطح مناطق شهر اجرایی می شود.
او خاطرنشان کرد: در احداث پارکینگ طبقاتی یک پروژه خواهیم 
داشت که احداث پارکینگ آیت ا... شهید دستغیب در مجاورت 
حرم حضرت شاهچراغ)ع( با ظرفیت هزار خودرو کلنگ زنی می شود. 
اسدی همچنین از کلنگ زنی پروژه های ساختمانی با 7 پروژه که 
پایگاه  احداث  باغ موزه دفاع مقدس،  تکمیل ساختمان فرهنگی 
ساختمان های  احداث  و   2 منطقه  بحران  مدیریت  چندمنظوره 
مدیریت بحران مناطق ۶ و ۹ و فاز نخست ساختمان شهرداری 
مرکزی شیراز و تکمیل و اجرای ساختمان فرهنگی بوستان نماز 
و مجتمع تفریحی و گردشکری دراک به عنوان پروژه های جدید 
یاد کرد. شهردار شیراز در خصوص افزایش هزینه های پروژه های 
عمرانی به دلیل افزایش تورم و نوسانات ارزی هم گفت: طبیعتاً 
تورم بر افزایش هزینه های پروژه های عمرانی تاثیر می گذارد؛ اما 
اجازه نمی دهیم این موضوع بر جنبش و جهش عمرانی شهر شیراز 

تأثیر بگذارد.
اسدی به موضوع محرومیت زدایی از چهره مناطق 11 گانه اشاره 
و خاطرنشان کرد: اعتبارات محرومیت زدایی به صورت 100درصد 
تخصیص خواهد یافت و شهرداران مناطق مکلف هستند 70 پروژه 
تعریف شده برای ۴0 محله محروم را اجرایی کنند. او بر ضرورت 
تقویت و توسعه فرهنگ شهروندی در شیراز تاکید کرد و گفت: 

شیراز جایگاه ویژه ای دارد که باید به آن توجه ویژه شود.
شهردار شیراز همچنین بر ضرورت امیدآفرینی در مناطق مختلف 
و بخصوص مناطق کم برخوردار تاکید و خاطرنشان  کرد: ایجاد 10 
کیلومتر خط 2 مترو از شهرک میانرود تا میدان امام حسین)ع(، 
ورزشی،  پروژه های  سطحی،  آب های  دفع  دوربرگردان ها،  احداث 
ایستگاه های آتش نشانی، بهره برداری از یک هزار واحد پارکینگ در 
سطح شهر و مناسب سازی ۴0 خیابان برای توانخواهان و نابینایان با 

همین رویکرد ایجاد شده است.
اسدی در خاتمه گفت: زمینه سازی برای معرفی شیراز به عنوان 
شهر مناسب سازی شده برای توانخواهان و نابینایان انجام شده و در 

این خصوص آمادگی داریم.
این  نیز در  و عمرانی شهردار شیراز  فنی  امین، معاون  محمد 
نشست با تشریح اقدامات عمرانی شهرداری شیراز گفت: جشنواره 
جهش عمرانی کلانشهر شیراز شامل پروژه های متنوع در احداث 
زیرساخت هایی همچون حمل ونقل ریلی )مترو(، تقاطع سازی، 
احداث زیرگذر، ساخت بزرگراه، مجتمع گردشگری، ساخت ایستگاه 
آتش نشانی، لوله گذاری در سطح مناطق، ساخت مجتمع های 
معابر،  فرش  سنگ  مناطق،  سطح  در  بوستان  ساخت  ورزشی، 
پیاده روسازی در سطح منطقه، مرمت و بهسازی در سطح منطقه 
و ... است. امین عنوان کرد: از این تعداد پروژه، ۶۴.7 درصد در 
سازمان حمل ونقل ریلی، 2۹.۵ درصد در معاونت فنی و عمرانی و 
۵.۸درصد در مناطق یازده گانه شهرداری شیراز تعریف شده است.

وژه افتتاح یا کلنگ زنی می شود دهه فجر در شیراز ۱۱۲ پر

مدیر کل ورزش و جوانان استان قم:
طی ۹ ماه اخیر ۵۹۳ مدال توسط ورزشکاران قمی کسب شد

مدیر کل ورزش و جوانان استان قم گفت: طی ۹ ماه اخیر ۵۹۳ مدال توسط 
ورزشکاران قمی کسب شده که از این تعداد 7۹ مدال برون مرزی و 20 مدال نیز 

مربوط به مسابقات آسیایی و جهانی بوده است.
از مناطق شهر قم در رشته های  ابراهیم سانی خانی اظهار داشت: برخی   
خاصی استعداد دارند و این ظرفیت ها و آسیب ها در حوزه ورزش استان مورد 

شناسایی قرار گرفته است.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم گفت: 100 میلیارد تومان در سفر دور اول 
رئیس جمهور به حوزه ورزش تصویب شد که در ۹ ماه اخیر این بودجه با تلاش 

همکاران فنی و مالی هر یک از رشته ها در استان جذب شده است.
وی گفت: ۶0 میلیارد تومان برای تکمیل سالن ورزشی ۴۵00 نفره پردیسان 
جذب شد که این پروژه برای منطقه پردیسان فرصت مناسبی است هر چند که 

انتظار می رفت فضای بیشتری برای این مجموعه در نظر گرفته می شد.
وی ادامه داد: دانشگاه های مختلفی در این منطقه و در جوار این مجموعه 

ورزشی وجود دارد که دانشجویان نیز می توانند از این مجموعه استفاده کنند.
سانی خانی گفت: قم در رشته های هندبال، بسکتبال و فوتسال می تواند قطب 
کشور باشد و رایزنی هایی برای ایجاد ظرفیت های جدید در این رشته ها در حال 
انجام است. مدیر کل ورزش و جوانان استان قم با بیان اینکه بازسازی ورزشگاه 
تختی در این دوره در دستور کار گرفت افزود: در فاز نخست تدبیر شد تا 
ورزشگاه مختص بانوان باشد که 20 میلیارد تومان برای این امر تخصیص یافت.

وی افزود: چمن مصنوعی و تجهیزات ورزشگاه تختی خریداری شده و تا پایان 

سال و یا اوایل سال آینده به بهره برداری خواهد رسید. وی اضافه کرد: در مرحله 
دوم سایر سالن های رشته های مختلف که در ورزشگاه تختی قرار دارد بازسازی 
می شود. سانی خانی بیان داشت: احداث زمین های چمن مصنوعی در استان 
قم دنبال شد که دو زمین بالغ بر ۵ میلیارد تومان از محل سفر رئیس جمهور 
بازسازی شد. وی همچنین بیان داشت: مجموعه ورزشی 7 تیر برای فروش رفته 

بود که برای بازگرداندن آن نامه نگاری کردیم.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم ادامه داد: با توجه به پایین بودن سرانه 
ورزشی قم، اجازه فروش اماکن ورزشی را نخواهیم داد و این مجموعه باقی ماند و 

استخر و زمین چمن مصنوعی مجموعه 7 تیر بازسازی خواهد شد.
سانی خانی ادامه داد: زمین چمن مصنوعی روستای نایه قم نیز با دو نیم 

میلیارد تومان احداث و در دهه فجر امسال به بهره برداری می رسد.
وی عنوان داشت: تلاش می شود تا اواخر امسال سرانه ورزشی را ارتقا دهیم که 

البته هزینه ها بسیار بالا رفته است.
وی گفت: در حوزه تجهیز هیئت های ورزشی اقداماتی صورت گرفته و مبلغ 

یک میلیارد تومان به این امر اختصاص یافته است.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم بیان داشت: شورای عالی ورزش استان 
نیز در قم شکل گرفت و یک میلیارد تومان برای تجهیز و تعمیر اماکن ورزشی 
از سوی این شورا اختصاص یافت که تعمیر استخر کوثر از اعتبارات این محل 

در حال انجام است.
سانی خانی گفت: ۶ هزار نفر به صورت رایگان از استخرهای استان قم استفاده 

کردند و ۵ هزار نفر دیگر نیز در نوبت استفاده هستند. وی تاکید کرد: اولویت ما 
حوزه ورزش همگانی و ساخت و تجهیز اماکن ورزشی استان قم است و به دنبال 

جذب حمایت صنعت استان از ورزش و تیم های ورزشی هستیم.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم با بیان اینکه هم اکنون ۳0 تیم در لیگ های 
باشگاهی کشور داریم افزود: از این تعداد 1۸ لیگ برای آقایان و 12 لیگ نیز 
مختص خانم ها است که تلاش می شود پوشش مالی خوبی از بخش صنعت 

برای سرپا نگه داشتن آنان صورت گیرد.
وی عنوان داشت: 22 لیگ استانی شامل 12 لیگ آقایان و 11 لیگ بانوان در قم 
فعال است که تلاش می شود حضور و پرورش ورزش های حرفه ای ادامه یابد که 

مشکل اصلی آن بخش مالی است.
سانی خانی گفت: شهرداری و شورای شهر قم نیز همکاری خوبی با اداره کل 
ورزش و جوانان استان دارند و تلاش کردیم تا فضاهای ورزشی آموزش و پرورش 
برای امر ورزش حرفه ای استان در اختیار قرار بگیرد و در ۶ ورزشگاه زورخانه 

تأسیس کردیم و فدراسیون تجهیزات را تأمین کند.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم عنوان داشت: 17۹ نفر از ورزشکاران قمی 
به مسابقات کشوری اعزام داشتیم که از این تعداد 12۵ نفر آقا و ۵۴ نفر خانم 
بودند. وی با بیان اینکه میزبانی مسابقات قهرمانی و انتخابی در استان قم ۴7 
مورد بوده است افزود: طی ۹ ماه اخیر ۵۹۳ مدال کسب شده است که از این 
تعداد 7۹ مدال برون مرزی بوده و 20 مورد نیز مربوط به مسابقات آسیایی و 
جهانی بوده است. سانی خانی اضافه کرد: در طی ۹ ماه اخیر ۸۹ نفر از قم وارد 

تیم های ملی شدند که هم اکنون 2۵ ورزشکار قمی عضو تیم ملی داریم.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم، همچنین بیان داشت: ۴2 هزار نفر 
ورزشکار به صورت سازمان یافته در قم مشغول به فعالیت هستند و ۳۸۴ باشگاه 

فعال در سطح استان قم داریم.


